
 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond 

 

Är du beredd att ändra beställningen av Kulturscen i Rimbo till det ursprungliga förslaget så 
att Rimbo får en Kulturscen som motsvarar dagens och framtida behov? 

 

Catarina Wahlgren, Vänsterpartiet 


